
 
COMUNICAT DEL GRUP INDEPENDENT LA GARRIGA (GIG) 
 
 
Ara fa poc més d’un any el Grup Independent La Garriga (GIG) signava la moció de 
censura que va portar el canvi de govern a La Garriga i decidia entrar a formar-ne part 
del nou. Vam entendre llavors que aquell canvi era necessari, calia transparència, diàleg, 
confiança i, sobretot, generar mecanismes per tal de donar més protagonisme al poble 
en les decisions municipals, especialment en les de gran transcendència. Val a dir que 
avui ho tornaríem a fer, després d’un any a l’oposició, l’actitud mantinguda fins ara pels 
dos grups autoanomenats “censurats” no han fet més que confirmar-ho.  
 
En aquests catorze mesos hem treballat ferm per a aconseguir des de dins aquest canvi. 
La nostra aposta era clara i els companys de govern ho sabien i en gran part l’han entès i 
respectat. En aquests catorze mesos hi ha hagut confiança, diàleg, i sobretot respecte. El 
GIG en la minoria ha estat respectat i escoltat, i en l’aspecte personal ha estat molt ben 
acompanyat. Ens hi hem trobat bé. De portes endins aquesta ha estat la realitat i això cal 
dir-ho, volem dir-ho. De portes enfora segurament per molts aquesta convivència de 
quatre grups ha enlentit decisions i resultats, per a nosaltres no, qualsevol procés s’ha 
enriquit, s’ha observat i debatut des de més punts de vista, on també hi ha estat el 
nostre.  
 
Però tots sabem que d’entre tants temes a gestionar n’hi havia un que seria clau per a 
qualsevol govern, i aquest és, evidentment el de la planta de biomassa. I és aquí on el 
GIG no ha pogut fer realitat la necessitat que el poble de La Garriga pogués decidir 
sobre aquesta qüestió. Fidels al que sempre hem defensat, tenim clar que aquest tema es 
pot i s’ha de consultar amb la ciutadania. Per a nosaltres aquesta qüestió és de màxima 
prioritat. Ho vam demanar quan érem a l’oposició i, com no podia ser d’una altra 
manera, ho hem demanat ara que érem a govern. Però no ho hem aconseguit. Aquest 
govern a parts desiguals a treballat molt pel SI a la llicència, molt poc pel NO (postura 
aquesta entenem que excessivament “demonitzada” en ocasions) i pràcticament gens per 
la consulta. Nosaltres sempre hem cregut que aquests eren els tres camins possibles que 
calia treballar a fons. I els darrers dies, i sabent la nostra posició al respecte, 
l’alcaldessa, apelant a la responsabilitat i a que cal prendre decisions, reflexió que en 
cap cas discutim, ha tirat pel dret i s’ha reunit amb els responsables del projecte, amb el 
nostre coneixement, sí, però trencant el compromís dels quatre grups que sempre ens 
reuniríem els quatre portaveus. La voluntat d’aquestes converses és la d’avançar i 
arribar a un possible acord, que si fructifica es podria concretar en l’atorgament de la 
llicència ambiental per tal que la planta de biomassa pugui ser una realitat.  
 
Som conscients de la responsabilitat d’estar al govern, i també de no ser-hi. Sempre ens 
ho hem près seriosament. I és per això que en un tema com aquest el GIG ha defensat la 
participació, una decisió com aquesta no pot estar en mans de quatre polítics, que sí, han 
de prendre decisions i governar. Però per això hem lluitat i lluitarem, perquè les més 
importants, com a mínim, les poguem prendre entre tots. I és per això que hi ha hagut 
un procés d’Agenda 21 que defineix un model de poble, és per això que hi ha a 
l’ajuntament gairebé 3000 signatures que manifesten una opinió que cal escoltar i tenir 
en compte, és per això que aquest és un tema de tots, no de pocs, i és per això que no 
ens podem quedar sols demanant una consulta.  



I arribats a aquest punt és quan ens preguntem on i com queda l’espai del GIG en 
l’actual equip de govern. En aquest panorama podríem seguir a govern, podríem seguir 
per intentar aconseguir altres coses, que segurament aconseguiríem, però no, no podem 
traïr els nostres principis, sobretot el de l’honestedat que tant hem predicat. Hem entrat 
nets i seguirem nets. Per al GIG no serveix el “tot s’hi val” per estar a govern. Quan 
vam entrar-hi alguns ja es van afanyar a dir que ho fèiem per la cadira, però una vegada 
més el GIG, en una altra decisió valenta, ha demostrat que això no és així. 
 
Per tant el GIG, de manera unilateral, decideix deixar de formar part de l’actual equip 
de govern de l’ajuntment de La Garriga. Ens en tornem a l’oposició, on ja hi hem estat, 
fet que no ens suposa cap problema ni cap mal de panxa, i des d’allà, de nou però ara 
amb més experiència, seguirem treballant per tot allò en el que creiem, sense 
beligerància però amb contundència i evidentment des del respecte que també hem 
rebut. Hi ha molts temes en els quals hi hem treballat molt i hi hem dedicat moltes 
hores, i vetllarem per tal que tirin endavant, com el procés participatiu dels usos de la 
Torre del Fanal, aconseguir que Ràdio Silenci s’escolti al municipi sense les 
interferències de Grama Ràdio, el desmantellament de l’antena de telefonia de Can 
Violí, la consolidació del nou programari informàtic intern de l’ajuntament, que l’àrea 
de Salut Pública pugui treballar pràcticament sense recursos econòmics, i un llarg llistat 
de temes. I com no la planta de biomassa. I aquí serem especialment curosos doncs amb 
tota la informació que tenim sobre la taula, hi ha massa dubtes i opinions tècniques i 
jurídiques massa contraposades, fet aquest que ens fa dubtar molt de la conveniència 
d’atorgar-ne la llicència. Però aquesta decisió correspondrà a qui governa. Nosaltres 
també aquí hi direm la nostra.  
 
Per tant, convençuts que és possible i que cal implicar-se, fer-se responsable i prendre 
decisions al lloc on es viu, com fem en el dia a dia en les nostres vides, seguirem tossuts 
treballant per aquest projecte de poble i de societat.  
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